
Fra: Hogne Jarle Straume <hognestraume@gmail.com> 
Sendt: tirsdag 27. oktober 2020 09:00 
Til: Postmottak Alver 
Emne: Distribuer til : ordførar, landbrukssjef og viltforvaltar 
 
Hallo! 
I går kveld då klokka var 21.30, fann eg og son min Sondre, på at me skulle sjå over om det var 
mykje hjort utpå bøane på Straume. Me køyrde med bil og lyste me var ikkje på bnr. 2 og 4 og berre 
over litt av bnr. 1 og 3. På bnr. 6 køyrde me berre tvert vegen over Skaråsmyra frå Åsheim og neste til 
der ein svingar sørover til Andre Michelsen sin juletreplantasje.  
 
Då såg me ca.120 dyr. Altså lika mykje som på teljinga i heile  Nordangevågen hjortevald i vår. Hjå oss 
var det 35 dyr. Straume utgjær under 20 av arealet for storvaldet og me køyrde ikkje heile løypa her 
heller. 
Brunsttida er på hell no, brølinga har minka dei siste dagane.  Det var jamnt med dyr over mykje av 
bøen. tettast hjå oss bnr. 5 og på bnr.8.   
 
Vonar dette er ein indikator for kor stort problemet med ei hjortevilt stamme ut av kontroll, er i ferd 
med å verta. Både for jord- og skogbruk og i trafikken. Då me hadde kome heim att,  sprang det kolle 
med kalv over fv. 565 rett før der me svingar opp til oss. 
 
Eg bed om at denne mailen vert lagd attåt saksdokumenta når saka skal opp i kommunestyret.  
  .   
Med helsing Hogne Sraume 
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